
Referat fra FAU-møte  
 
Tid:  25.02.2025 
 
Sted:  Lærerværelset Å barneskole 
 
Til stede: Aleksander Limmesand, nestleder (3. klasse) 

Tonje Eiesland (1. klasse) 
  Torbjørn Torsøy (2. klasse) 
  Andreas Omland (6. klasse) 
  Camilla Hagen Egeland, referent (5. klasse) 
  Bjørn Hunt (rektor) deltok i starten av møtet 
 
Fravær:  Anette Bjørneli, leder (4. klasse)  
  Jarle Gjertsen (SFO) 
  Barbro Hauge (7. klasse)  
 

*** 
 

1. Valg av representant til KOMFUG 
 
Tonje Eiesland ble enstemmig valgt som representant til KOMFUG for skoleåret 2024/2025.  
 

2. Valg av vararepresentanter til Skolerådet 
 
Tonje Eiesland ble enstemmig valgt til vararepresentant for Anette Bjørneli i Skolerådet for skoleåret 
2024/2025. 
 
Camilla Hagen Egeland ble enstemmig valgt til vararepresentant for Aleksander Limmesand for 
Skolerådet 2024/2025. 
 

3. Informasjon fra rektor 
 
Det er ansatt en ny inspektør ved Å barneskole, Kine Antonsen. Hun starter 15. mai 2025.  
 
Skolen har gode resultater på skoleundersøkelsen i 2024.  
 

4. Andre saker som ble tatt opp   
 
4.1 – skolens videreformidling av referater  
 
Rektor bad om tilbakemelding på FAUs syn på hvordan skolen skal kommunisere ut referater fra FAU 
og Skolerådet.  
 
Etter FAUs syn bør referatene fra FAU og Skolerådet legges ut på skolens nettside og gjerne med en 
melding på Visma til alle foreldrene med link til skolens nettside hvor man kan finne referatene. 
Dette formidles videre gjennom Skolerådet. 
 
4.2 – Grendeutvalget  
 
Begge representanter fra Grendeutvalget var fraværende på FAU-møte, og mer informasjon om 
Grendeutvalget utsettes derfor til neste møte.  



 
4.3 - Tur i undervisningstid: 
 
FAU oppfatter at noen klasser er en del på tur, noe som er positivt. Det fremstår som at dette 
varierer fra trinn til trinn.  
 
FAU ønsker informasjon fra skolen om hvilke rammer som er lagt for gjennomføring av turer på de 
ulike klassetrinnene, både i forhold til antall turer, innholdet i turene med tanke på 
undervisningsopplegget og mat på turene. Dette formidles videre gjennom Skolerådet.  
 
4.4 - Valg av trivselsleder  
 
Det kan oppleves sårt for enkelte elever som ønsker å være trivselsleder, at de ikke blir valgt. FAU tar 
opp med skolen (via Skolerådet) om det bør være en rutine for valg av trivselsleder som sikrer at alle 
elever som ønsker får være trivselsleder i løpet av barneskolen. Dette formidles videre gjennom 
Skolerådet. 
 
 


